
Verslag extra informatieavond Sierlijke Dames  
11 januari 2024 
 
Aanwezig Thijs Voncken (Trudo), 3 omwonenden 
 
 
  
Inleiding:  
Deze informatieavond is een aanvulling op de informatieavond van 13 december 2023. Tijdens die 
informatieavond bleek dat de een klein deel van de het appartementencomplex De Kattenrug niet 
was uitgenodigd door een fout van de bezorgdienst. Daarop is besloten om op 10 januari 2024 
tussen 18:00 uur en 19:00 uur een extra informatieavond te houden om de bewoners van dat deel 
van de Kattenrug en ieder die op 13 december verhinderd was, de gelegenheid te geven kennis te 
nemen van de plannen en vragen te stellen. Dit extra inloopmoment is aangekondigd in de 
terugkoppeling van de informatieavond van 13 december en deze is huis-aan-huis bezorgd in het 
verspreidingsgebied en per mail verstuurd naar ieder die eerder heeft aangegeven op de hoogte 
gehouden te worden over de plannen.    
  
Aanwezigen 
Op de extra informatieavond waren drie mensen aanwezig. Allen niet bewoners van het 
appartementencomplex de Kattenrug. Een van de aanwezigen was een tijdelijke bewoner van de 
woningen die gesloopt gaan worden. Zij was met name geïnteresseerd in de planning van het plan.  
 
De andere twee aanwezigen wonen elders in Limbeek. Zij waren vooral geïnteresseerd in de 
parkeeroplossing en de planning.  
 
Informatie  
De aanwezigen zijn geïnformeerd over alle onderdelen van het plan zoals gepresenteerd op 13 
december 2023. Ook is extra stilgestaan bij de specifieke vragen. 
 
Over de parkeeroplossing: Beide omwonenden gaven aan een groot voorstander te zijn van 
gereguleerd parkeren in de wijk. Gereguleerd parkeren is een thema voor de gemeente en valt buiten 
de scope van het plan, maar we geven dit signaal af bij de gemeente. Beide omwonenden waren erg 
te spreken over de grootte van de fietsparkeerstalling voor de bewoners.  
 
De planning is tijdens het inloopmoment toegelicht. Ook is de procedure die nu gevolgd wordt 
toegelicht: besluit van het college is geweest, de omwonenden kunnen nu zienswijzen indienen 
waarna het plan naar de gemeenteraad gaat voor vaststelling. Belanghebbenden zouden daarna nog 
een gang naar de Raad van State kunnen overwegen.  
 
Verder vroegen alle drie de omwonenden naar een mogelijke oversteek naar de andere zijde van de 
Marconilaan en een mogelijke verbinding naar Strijp S. Van beide onderwerpen is aangegeven dat dit 
wel een droom is, maar dat dit op korte termijn niet verwacht wordt. Beide onderdelen vallen ook 
buiten de scope van dit plan.  
 
Afsluiting   
De drie bezoekers hebben alle drie hun waardering uitgesproken voor de vormgeving van het plan.  


